
Subject: Sind Generica doch nicht ganz das Wahre?
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Hallo Leute,

ich teste nun seit einigen Monaten Finapil an. Aber ich muss sagen dass die Haare mit Propecia
bessere Fortschritte machten.

Habe dazu auch einen interessanten Beitrag eines Fachkundigen gefunden:

Zitat:

There is no telling if the drug is better or worse. Theoretically they should be the same but that is
usually not the case. The problem with generic drugs is that they don't go through the same
rigorous testing by FDA as the original patented drug. The second problem is that the generic
drug producer is not obligated to give full disclosure of testing and trail data regarding the copy
drugs development. This allows the developers of the generic the opportunity to not report or hold
back information that could require more intensive testing or slow the approval process by not
reporting negative data to the federal investigators. 

Also ich denke ich werde doch lieber wieder zu Propecia wechseln.

Es ist so dass es mit Propecia schon besser wurde im Tonsurbereich. Seit ich Finapil nehme ist
es aber praktisch wieder so wie im Anfangsstadium wo ich anfing mit Propecia...

Gibt es evtl. noch andere hier, die mit Generica nicht zufrieden sind/waren?

Gruß
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